
 

 

Definitief - Verslag Dorpsforum 29 mei 2024 

Aanwezige leden: 40 
Afmeldingen: Sieb Nijssen, Peter Peters, Rob Janssen, Bas Janssen, Timo Hubers, Melissa Bouten, 
Bart Alders, Paul Verhoeven, Martijn Claessens, Julia Claessens, Jos Geurts, Gonnie Reuter, Tom 
Jenniskens, Martijn Janssen, Carla Bouwman, Ron van der Hoff, Karin van Dijck 
 

1. Opening. Voorzitter Erwin Janssen opent vergadering, en heet iedereen van harte welkom.  
Hij geeft mensen op publieke tribune de ruimte om aan te sluiten als ad-hoc lid.  
  

2. Vaststellen agenda 
De agenda wordt conform vastgesteld.  
 

3. Vaststellen verslag vorige vergadering  
Notulen worden conform vastgesteld.    
 

4. Voorstellen en overdracht nieuw Presidium 
Afscheidswoord voorzitter Erwin Janssen. De voorzitter kijkt terug op 5 jaar Forum.  
Bijzondere tijd was Coronatijd.  Forum is een krachtig instrument om dorpsthema’s te 
bespreken, en zeker ook naar politiek kan het belangrijk zijn om draagvlak te laten zien.  Veel 
jeugd is toegetreden.  Erwin bedankt iedereen voor zijn of haar bijdrage.  

Erwin stelt de twee nieuwe leden Mart Thijssen en Bram Jeurissen voor als nieuw presidium. 
Wij hopen in de komende periode ook het derde lid te presenteren.  

Mart en Bram stellen zichzelf voor. Mart krijgt de rol als voorzitter, en Bram gaat de  
notulering op zich nemen.   

5. Actuele zaken Dorpsraad 
Sandra Claessens is door DR voorgedragen als voorzitter (was interim).  Daarnaast treedt 
Willie Koonings toe tot de Dorpsraad.  Bij acclamatie worden de benoemingen goed gekeurd.  
De werkgroep Wonen is inmiddels actief, en zal in de 2e helft van het jaar een 
rondetafelgesprek organiseren, om de uitkomsten daarna met het Forum te bespreken.  

Thijs Derikx geeft als lid van DR toelichting op de ontwikkelingen rondom Vliegveld de Peel. 
Er zijn vele zienswijzen ingediend.  Op 12 juni is er een info-avond.  Vanuit werkgroep 
Vliegveld wordt de voortgang via YNB gecommuniceerd.  

6. Vaststellen toegekende Leefbaarheidsgelden 2024 
Cor van Empel geeft een toelichting op de uitgekeerde gelden 2024.  De uitkering wordt per 
acclamatie goedgekeurd.  Gerard Spreeuwenberg neemt na 9 jaar afscheid als lid van de 
commissie.  Hij doet een oproep om zich te melden als nieuw lid.  

  



 

 

7. Interactieve dialoog met als thema: “Arbeidsmigranten en vluchtelingen in relatie tot 
Ysselsteyn” 
 
In meerdere groepen wordt aan de hand van stellingen genoemd thema besproken.   
  
1. Huisvesting 
Benoem kansen en bedreigingen ten aanzien van huisvesting voor arbeidsmigranten en 
vluchtelingen in Ysselsteyn, kom met mogelijkheden hoe dit gerealiseerd kan worden? 
 
Benoemde kansen 
Leefbaarheid  
Werk moet gedaan worden, goed voor de economie.  
Er zijn positieve voorbeelden bijv. van Dijck in America. Sluit daar op aan.  
Stoppende bedrijven > kleinschaligere huisvesting 

Benoemde bedreigingen 
Veiligheid  
Overlast 
Nemen onze huizen in – niet voldoende woningen 
Leefklimaat dorp 
Maatschappelijke verloedering – onrust 
Risico van een locatie – bedrijf > kan zijn eigen regels stellen.  
Woningkrapte Ysselsteynse mensen 

Suggesties 
Verdeling naar huizen > stel regels aan hoeveel mensen in de woning 
 
Conclusie > huisvesting met goed beheer is noodzakelijk. Dan wel ruimte geven aan het 
dorp om te bouwen – ruimte geven in buitengebied voor nieuwe ontwikkelingen 
 
2. Sociaal en maatschappelijk verbonden 
Benoem kansen en bedreigingen ten aanzien van de integratie van arbeidsmigranten en 
vluchtelingen in Ysselsteyn, hoe zouden we dit in ons dorp vorm kunnen geven? 
 
Benoemde kansen 
Opdeling tussen lang en kort verblijf.  Integratie arbeidsmigranten (kort verblijf) is lastig.   
Lang verblijf verdere ontwikkeling verenigingen, scholen.   
Integratie verbetert veiligheidsgevoel. 
Klein deel wil integreren > zet hier je energie op integratie.  Taal leren.  
Zorg voor “vermaak” bij kort verblijf. 
Werkgever laten stimuleren dat integratie werkt (taalcursus, welkomst comité) 

Benoemde bedreigingen 
School – meerdere nationaliteiten geeft extra druk op school 
Jammer dat er bij camping niet kan worden ingegrepen.  
Integratie is van twee kanten.  Wat doen wij er aan en wat de arbeidsmigrant? integratie 
probleem is taal, identiteit verenigingen, eventuele groepsvorming.  

Opmerking 
Wat is wenselijk inzake hoeveelheid arbeidsmigranten ? 
Hoe ga je de mensen vinden die willen blijven ?  



 

 

Conclusie:  richt energie op mensen die willen blijven > taalcursus, welkomstcomité, 
school, vereniging.  Werkgevers laten stimuleren, en wat kan en gaat de overheid doen om 
te ondersteunen.   
Mensen die kort blijven, biedt ze ook daadwerkelijk ontspanning en zorg voor goed 
beheer. 

3. Veilig en ordentelijk 
Hoe denken jullie over arbeidsmigranten en vluchtelingen in relatie tot jullie eigen gevoel 
van veiligheid en hoe kan de veiligheid in Ysselsteyn vergroot worden ? 

Vraag: wat als Kafra zou komen?  Daar staan we waarschijnlijk ook achter. Handhaven 
wettelijke normen.  Centraal signaleren van klachten.  Normen en waarden > rotzooi. We 
mogen mensen best aanspreken op gedrag.  

Onwetendheid over regels – verkeer e.d.(taak ondernemer).  
Ondernemers moeten meer verantwoordelijkheid nemen.   

Grotere huisvesting, beheerder als aanspreekpunt.  Mensen moeten normaal betaald 
worden.  Verschillende culturen, leven achter hekken.  

Politie staat soms machteloos, ondercapaciteit politie.   
Is het een onveilig gevoel of is het ook werkelijk onveilig? 
 
Conclusie overall > arbeidsmigranten is noodzaak.  Zorg voor goed beheer en handhaving.  
Richt energie op mensen die willen blijven t.b.v. integratie. In Ysselsteyn al aantal zaken 
geregeld zoals taalcursus, welkomstcomité.   
Suggestie > benoem een migratie-ondersteuner.  

8. Statusupdate RAP (Realisatie Dorpsaccommodatie Plan) 
Korte update door Willie Koonings (ter vervanging van Eric Michels)  

Update Dorpshuus 
 

• 23 nov 2023: Rapport ingediend bij de gemeente. Helaas heeft het erg lang geduurd voordat 

hier vanuit de gemeente Venray reactie op kwam! Jammer van het tijdverlies 

• 28 mrt 2024: Beoordelingscommissie op bezoek geweest. Goed constructief overleg met van 

hun zijde nog wat tips. Algemeen in deze bespreking een goede indruk gemaakt, en ook het 

draagvlak vanuit het dorp goed over de bühne gebracht. 

• 3 apr 2024: Ambtelijk overleg gehad me Hans Klink, die straks na goedkeuring van de 

beoordelingscommissie, de stukken namens het college moet gaan voorbereiden voor 

inbreng in de gemeenteraad 

• Periode tot 21 apr 2024: gewerkt aan uitbreiding/verfijning van het plan. 

o Intentie verklaring van alle verenigingen 

o Referenties voor de onderbouwing van de bouwkosten. Bezoek gebracht aan Peter 

Pubben uit Merselo en ook architectenbureau de Loods heeft de calculatie 

geüpdatet a.d.h.v. de kosten van een recente gerealiseerde bouw. 

o Exploitatie en liquiditeitsbegroting opnieuw doorgerekend. 

• 21 apr 24: geüpdatete versie ingeleverd met een geüpdatete investeringsbegroting 

• 7 mei 24: geüpdatete planning van de Gemeente ontvangen (zie schema hieronder) 



 

 

 
 Ondertussen werk gemaakt van subsidie aanvragen: 

• Overleg gehad met Jos Gerritsen die gespecialiseerd is in subsidie aanvragen. Hij wil zijn 

medewerking verlenen en verwacht 1,2-2 ton subsidie op te kunnen halen met name uit 

vermogensfondsen Hier hebben we na de zomervakantie wederom contact mee 

• Subsidie aangevraagd bij de Provincie Limburg. Zij hebben een nieuw programma gericht om 

gemeenschapshuizen. Hier krijg je 70% subsidie op de investering met een maximum van € 

100.000,-- 

• Subsidie aangevraagd bij de Rabobank; dit is in behandeling 

 
Energie aansluiting aangevraagd; zowel een bouwaansluiting als een definitieve aansluiting (3x80 
Amps). De verwachting is namelijk dat dit meer dan een jaar duurt. 
 
Hoe nu verder? 

1. De harde deadline voor werkgroep RAP blijft overeind: behandeling van de aanvraag in de 

gemeenteraardsvergadering van 24 september aanstaande en een GO or NO GO ! Uitstel 

met nog een jaar is voor werkgroep RAP geen optie en verder onbespreekbaar! De druk is 

dus hoog! 

2. Verwachting is dat we uiterlijk volgende week vrijdag 7 juni het rapport krijgen van de 

beoordelingscommissie (Dit is trouwens wederom later dan toegezegd, en hier balen we erg 

van omdat we de tijd hard nodig hebben). 

3. Naar aanleiding bovenstaande is een afspraak gemaakt met wethouder Daan Janssen, 

ambtenaar Hans Klink en de voorzitter van werkgroep Dorpshuus (Hans Michels) en de 

voorzitter van werkgroep RAP (Eric Michels) om zodra het rapport van de 

beoordelingscommissie op tafel ligt, de vervolgstappen samen te bespreken. Zo snel mogelijk 

na 7 juni dus. 

 
Het worden dus nog een hele spannende 4 maanden van juni tot en met september. Erop of 
eronder! 
 
Update Jera 
 

• Zoals iedereen weet is de Gemeentelijke bijdrage voor de Jera toegekend en is hiermee een 

onomkeerbaar proces in gang gezet. 

• De vrijwilligers van de Jera hebben nog ongeveer 1 week nodig om het gebouw helemaal te 

strippen 

• Over circa 3-4 weken gaat het gebouw helemaal plat, Harrie Maessen voert dit uit 

• Er heeft inmiddels een aanbesteding plaatsgevonden met meerdere partijen (=voorwaarde 

vanuit de gemeente, minimaal 3, maximaal 5) waarbij Theunissen (gebouw) en Keysers-

Martens (electrische installaties ed.) als winnaars uit de bus zijn gekomen. Deze 2 partijen 

vormen samen met Stichting Jera (=eigenaar gebouw) het bouwteam. Hierbij houdt de 

Stichting Jera dus een dikke vinger in de pap rondom de verdere realisatie van de bouw. 

• Externe bouwbegeleiders/toezichthouders zijn John Michels en Annemiek Manders (vrouw 

van Tom van Asten). 

• Planning: 

o Vóór de bouwvakantie de nieuwe fundering gereed 

o Na de bouwvak voortzetting met als doel om carnaval 2025 in de nieuwe Jera te 

kunnen vieren -> totaal 7 maanden bouwtijd! 



 

 

Ondertussen zijn een gedeelte van de activiteiten ondergebracht in de voormalige Vitelia 
Winkel en een tijdelijke tent die achter de Jera staat opgesteld. Er lopen nog gesprekken met 
locatie eigenaren om de activiteiten elders onder te brengen.  

Vragen vanuit Forum 
- Wat als beoordelingscommissie negatief adviseert > vanuit werkgroep veel vertrouwen dat 
advies positief zal zijn.  Negatief advies zorgt voor vertraging.  
- Naast dagbesteding in Dörpshuus ook andere initiatieven in Ysselsteyn > vanuit werkgroep 
antwoord: net iets andere doelgroep en versterkt elkaar.  

9. Update ontwikkelingen MOY  

Met KBO afstemming tussen ouderenadviseur en dorpsondersteuner.  Ouderenadviseur doet 
keukentafelgesprekken en WMO, en heeft daarmee raakvlakken met de dorpsondersteuner.  Via 
de KBO enquete gevoel krijgen bij ervaringen ouderen voor KBO en dorpsondersteuner.   

Samenwerking met SV Ysselsteyn en JERA 2 avonden alcohol en drugsgebruik van de jeugd.  
Professionals waren onder de indruk van aantal aanwezigen op de avond.  

Als MOY gevraagd binnen de DRO vorm te geven aan onderwerk Zorg.  Wat kunnen we op 
maatschappelijk gebied in de dorpen betekenen (waaronder de dorpsondersteuner). Castenray 
heeft inmiddels dorpsondersteuner en Oostrum, Leunen en Oirlo is er mee bezig.  

Professionele instanties hebben de weg naar Linda (dorpsondersteuner) gevonden.  
Andere ontwikkelingen is dat er steeds verschillende zorgorganisaties bij de mensen komen.  
Kunnen we met een zorgcoöperatie er voor zorgen dat we dit in eigen huis kunnen nemen ? 
MOY gaat ieder dit verder onderzoeken.  

10. Rondvraag  

Martin Houben, bestuur Glasweb Venray. We bestaan dit jaar 10 jaar. Nu 3.500 klanten met een 
razendsnel digitaal netwerk.  We hebben echter maar 400 leden.  We zoeken naar nieuwe leden voor 
€ 50,00.  Heb je interesse en meld je aan ? Volgende bijeenkomst vlaai voor de dorpsraad. 
Wim Lemmens > is het niet iets om een migratie-ondersteuner in de Gemeente Venray in het leven 
te roepen?  
Namens Carla Bouwman, wat is status volkstuin?  > vooralsnog geen mogelijkheden. 
Namens Gonnie Reuter > behoud van het paadje bij de WADI > vanuit DR wordt juiste 
contactpersoon van de gemeente doorgegeven aan Gonnie.  
Leden Dorpsraad > oproep Thijs : wordt lid dan krijg je vlaai 

Afsluiting door nieuwe voorzitter Mart Tijssen.  De volgende vergadering wordt z.s.m. vastgesteld en 
gecommuniceerd.  
 

  



 

 

Besluitenlijst 29 mei 2024 

Nr Datum Wat 
1 15-06-2015 Notulen vergadering bestaan uit verslag met actie/besluitenlijst. Kort na vergadering verstuurd naar de leden die 

binnen 1 week kunnen reageren naar het presidium. 

2 15-06-2015 Presidium stelt commissies samen uit aangemelde leden. De commissie gaat met een opzet van start. 

3 16-12-2015 Communicatie: Eén maal per maand opinie stuk in YNB door DR voorzitter. Secretaris DR plaatst  
mededingen/ontwikkelingen/informatieve YNB berichten. 
Notulen Dorpsforum en Dorpsraad op website. Mail voor het forum via Dorpsraad/Willie Koonings naar leden 
doorgestuurd. Forumleden een week vooraf gaande de vergadering goed geïnformeerd over agendapunten 

4 15-02-2016 -Rondom het plein geen reclame- en sandwichborden, wel een verzamel infobord. 
-De kermis en bijbehorende caravans verplaatsen naar het verharde gedeelte Lovinckplein. 
-Plan grasveld Lovinckplein, het forum vindt het een goed plan om uit te voeren mits financiering  

5 9-5-2016 Het adviesplan Lovinckplein van de werkgroep en de Dorpsraad aangenomen zonder de bij genoemde 
randvoorwaarden maar met de voorwaarde dat er binnen een periode van 4 maanden een evaluatie ter plekke 
plaats vindt. Hier zullen tenminste de aanwonenden, de werkgroep en ondernemers bij aanwezig zijn. 

6 9-5-2016 2.500 euro beschikbaar gesteld voor afwerking grasveld Lovinckplein. 

7 9-5-2016 Rolverdeling Dorpsforum-Dorpsraad en werkgroepen. 

8  9-5-2016 Notitie Maatschappelijke Ondersteuning Ysselsteyn. 

9 14-11-2016 Goedkeuring toekenning Leefbaarheidsgelden 2016 

10 14-11-2016 Vaststelling DOP 

11 14-11-2016 Vaststelling jaarplan 2017 

12 27-3-2017 Goedkeuring financiële verantwoording DR 2016 

13 12-6-2017 Goedkeuring toekenning leefbaarheidsgelden 2017 

14 27-09-2017 Goedkeuring mandaat werkgroep “Schone Lucht” 

15 27-09-2017 Goedkeuring start probleemoplossing zwaar verkeer Lovinckplein 

16 13-12-2017 Met inhoud bezig zijn en niet met de procedures 

17 26-03-2018 Vaststelling Jaarverslag 2017 

18 3-9-2018 Goedkeuring financiële verantwoording DR 2017 

19 3-9-2018 Goedkeuring toekenning leefbaarheidsgelden 2017 

20 3-12-2018 Goedkeuring adviezen Werkgroep Voorzieningen inzake Dorps Accommodatie Plan 

21 3-12-2018 Goedkeuring Procesvoorstel verkiezingen Dorpsforum 2019 

22 18-3-2019 Goedkeuring procedure samenstelling Dorpsraad – huishoudelijk reglement 

23 18-3-2019 Goedkeuring Jaarverslag 2018 en Jaarplan 2019 Dorpsraad 

24 17-6-2019 Benoeming nieuwe leden Presidium en Dorpsforum 

25 17-6-2019 Goedkeuring projectbrief RAP 

26 17-6-2019 Goedkeuring toekenning leefbaarheidsgelden 2018 

27 20-11-2019 Goedkeuring verzoek Leefbaarheidsgelden voor "koffie" 

28 20-11-2019 Goedkeuring Actualisering Ruimtelijke Visie Ysselsteyn 

29 20-11-2019 Goedkeuring vervolgplan MOY 

30 20-11-2019 Décharge Wergroep Kern & Toegangswegen 

31 10-6-2020 Goedkeuring financieel verslag 2018 en 2019 Dorpsraad 

32 10-6-2020 Akkoord voorstel haalbaarheidsonderzoek Dorpscöperatie 

33 10-6-2020 Akkoord start traject DOP 2021 - 2025 

34 10-6-2020  Goedkeuring benoeming nieuwe leden Dorpsraad 

35 3-12-2020 Goedkeuring benoeming nieuwe leden Dorpsraad 

36 3-12-2020  Décharge leefbaarheidsgelden 2020 

37 12-7-2021 Décharge Leefbaarheidsgelden 2021 

38 4-10-2021 Goedkeuring Dorpsaccommodatieplan Smelehof – Kerk 

39 4-10-2021 Goedkeuring Dorpsontwikkelingsplan 2021 - 2025 

40 23-3-2022 Décharge Financieel verslag Dorpsraad 2020 

41 25-5-2022 Goedkeuring Leefbaarheidsgelden 2022 

42 25-5-2022 Goedkeuring Huishoudelijk Reglement Dorpsraad 

43 13-3-2023 Goedkeuring akties YNB 

44 14-6-2023 Installatie nieuwe leden Forum 2023 - 2027 

45 14-6-2023 Goedkeuring Leefbaarheidsgelden 2023 

46 22-11-2023 Goedkeuring financiële verantwoording Dorpsraad 2022 

47 22-11-2023 Goedkeuring besluit investering nieuwe wensbus 

48 29-5-2024 Goedkeuring benoeming voorzitter Dorpsraad Sandra Claessens 

49 29-5-2024 Goedkeuring leefbaarheidsgelden 2024 

 


